
1

21/10/2024 *MES4240001354451*

MES 4 24 0001354451

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

ზოგადსაგანმანათლებლო     დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს სხდომის ოქმი
 
 
 
 
 
 ქ. თბილისი
 
ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს სხდომას ესწრებოდნენ:
 
1. ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს (შემდგომში - საბჭო)
წევრები:
 
დავით მალაზონია - შპს „თანამედროვე განათლების აკადემიის“ დირექტორი, საბჭოს
თავმჯდომარე;
თამარ მამსიკაშვილი - აზიის განვითარების ბანკის პროგრამის „თანამედროვე უნარები
უკეთესი დასაქმებისთვის“ სკოლების გაძლიერების სპეციალისტი, საბჭოს თავმჯდომარის
მოადგილე.
მანანა ჯინჭარაძე - სსიპ მასწავლებელთა პროფესიული განვითარების ეროვნული ცენტრის
ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულების დირექტორთა ეროვნული სკოლის კონსულტანტი,
საბჭოს მდივანი;
გიორგი გიგიბერია - ა(ა)იპ - ფონდ „საერთაშორისო განათლების ცენტრის“ პროგრამების
მენეჯერი, საბჭოს წევრი;
ქეთევან ნატროშვილი - შპს „ქართული სასწავლებლის - თბილისის“ დირექტორის მოადგილე,
საბჭოს წევრი;
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პეტრე ბაბილუა - შპს „ევროპული სკოლის“ მათემატიკის დეპარტამენტის ხელმძღვანელი,
საბჭოს წევრი;
მაკა მამფორია - შპს „ლამარა მარგველაშვილის სახელობის სკოლა XXI საუკუნის“
საბუნებისმეტყველო მეცნიერებათა კათედრის ხელმძღვანელი, საბჭოს წევრი;
მორის დანდურიშვილი - სსიპ-ქალაქ ხაშურის N1 საჯარო სკოლის დირექტორი, საბჭოს წევრი;
ნატო გაბოშვილი - სსიპ - ქალაქ თბილისი N169 საჯარო სკოლის დირექტორი, საბჭოს წევრი;
შალვა მეკრავიშვილი - სსიპ - შოთა რუსთაველის სახელობის ქ. რუსთავის N2 საჯარო სკოლის
ისტორიისა და სამოქალაქო განათლების მასწავლებელი, სსიპ-მასწავლებელთა პროფესიული
განვითარების ეროვნული ცენტრის სამოქალაქო განათლების ექსპერტი, საბჭოს წევრი.
 
 
2.  სსიპ - განათლების ხარისხის განვითარების ეროვნული ცენტრის (შემდგომში - ცენტრი)
წარმომადგენლები:
 
ნინო სტეფანიშვილი- ზოგადი განათლების ხარისხის უზრუნველყოფის სამსახურის
კოორდინატორი
ელენე ცირამუა - ზოგადი განათლების ხარისხის უზრუნველყოფის სამსახურის მთავარი
სპეციალისტი
ნინო ცხოვრებაძე - ზოგადი განათლების ხარისხის უზრუნველყოფის სამსახურის მთავარი
სპეციალისტი
ნია გრიგალაშვილი - ზოგადი განათლების ხარისხის უზრუნველყოფის სამსახურის უფროსი
სპეციალისტი
ქეთი მუთიძე- ზოგადი განათლების ხარისხის უზრუნველყოფის სამსახურის უფროსი
სპეციალისტი
 
 
3. ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულების წარმომადგენლები:
 
სსიპ - ქალაქ ქუთაისის N5 საჯარო სკოლა:
ია პაიჭაძე-სულავა- სკოლის დირექტორი
 
სსიპ - ბორჯომის მუნიციპალიტეტის სოფელ ციხისჯვარის საჯარო სკოლა:
ჯული მაისურაძე-სკოლის დირექტორის მოვალეობის შემსრულებელი
 
სსიპ - ზუგდიდის მუნიციპალიტეტის სოფელ კოკის საჯარო სკოლა:
დალილა ჩიქავა-სკოლის დირექტორი
 
სსიპ - მარტვილის მუნიციპალიტეტის სოფელ კიწიის საჯარო სკოლა:
გიორგი ანჯაფარიძე- სკოლის დირექტორი
 
სსიპ - ქალაქ ქობულეთის N5 საჯარო სკოლა:
ნარგიზ ჯინჭარაძე - სკოლის დირექტორი
 
 შპს - იოანე პეტრიწის სახელობის სკოლა იბერია:
 
 
4. ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულების ავტორიზაციის ექსპერტები (შემდგომში 
ექსპერტები):
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სსიპ - ბორჯომის მუნიციპალიტეტის სოფელ ციხისჯვარის საჯარო სკოლა:
 
ა) ნინო ბეგლარაშვილი (ზოგადი განათლების ხარისხის უზრუნველყოფის ექსპერტი,
თავმჯდომარე);
ბ) ია ღლონტი (ზოგადი განათლების ხარისხის უზრუნველყოფის ექსპერტი, წევრი);
გ) ვლადიმერ ბერუაშვილი (საბუნებისმეტყველო მეცნიერებების საგნობრივი ექსპერტი, წევრი);
დ) ბესიკი ბერიძე (საზოგადოებრივი მეცნიერებების საგნობრივი ექსპერტი, წევრი);
ე) ნინო ბლუაშვილი (უცხოური ენების საგნობრივი ექსპერტი, წევრი);
ვ) ეთერ ქუთათელაძე (ესთეტიკური აღზრდის საგნობრივი ექსპერტი, წევრი);
ზ) თეონა ბერიკაშვილი (ტექნოლოგიების საგნობრივი ექსპერტი, წევრი);
თ) მაია მენაბდე (სახელმწიფო ენის საგნობრივი ექსპერტი, წევრი);
ი) შაქრო ჟღენტი(მათემატიკის საგნობრივი ექსპერტი, წევრი);
კ) ქეთევან ბორაშვილი (სპორტის საგნობრივი ექსპერტი, წევრი);
ლ) ნინო ჭიჭინაძე (ზოგადი გმანათლების დაწყებითი საფეხურის საგნობრივი ექსპერტი,
წევრი).
 
სსიპ - ზუგდიდის მუნიციპალიტეტის სოფელ კოკის საჯარო სკოლა:
 
ა) ზაზა ჭანტურია (ზოგადი განათლების ხარისხის უზრუნველყოფის ექსპერტი,
თავმჯდომარე);
ბ) ირმა გამსახურდია (ზოგადი განათლების ხარისხის უზრუნველყოფის ექსპერტი, წევრი);
გ) ფიქრია მუმლაძე (საბუნებისმეტყველო მეცნიერებების საგნობრივი ექსპერტი, წევრი);
დ) მაკა გრძელიშვილი (საზოგადოებრივი მეცნიერებების საგნობრივი ექსპერტი, წევრი);
ე) ნელი ტეტუნაშვილი (უცხოური ენების საგნობრივი ექსპერტი, წევრი);
ვ) შოთა მაღლაკელიძე (ესთეტიკური აღზრდის საგნობრივი ექსპერტი, წევრი);
ზ) გიორგი ხომასურიძე (ტექნოლოგიების საგნობრივი ექსპერტი, წევრი);
თ) გურამ ბურდილაძე (სახელმწიფო ენის საგნობრივი ექსპერტი, წევრი);
ი) მაია ჩაჩხიანი (მათემატიკის საგნობრივი ექსპერტი, წევრი);
კ) ალექსანდრე ჩახნაშვილი (სპორტის საგნობრივი ექსპერტი, წევრი);
ლ) მანანა როსტომაშვილი (ზოგადი განათლების დაწყებითი საფეხურის საგნობრივი ექსპერტი,
წევრი).
 
 სსიპ-     მარტვილის მუნიციპალიტეტის სოფელ კიწიის საჯარო სკოლა:
 
ა) ლევან ღურწკაია (ზოგადი განათლების ხარისხის უზრუნველყოფის ექსპერტი,
თავმჯდომარე);
ბ) სოფიო დუმბაძე(ზოგადი განათლების ხარისხის უზრუნველყოფის ექსპერტი, წევრი);
გ) ეკატერინე გურგენაშვილი (საბუნებისმეტყველო მეცნიერებების საგნობრივი ექსპერტი,
წევრი);
დ) ქეთევანი ლარცულიანი(საზოგადოებრივი მეცნიერებების საგნობრივი ექსპერტი, წევრი);
ე) მაია აბდელანი(უცხოური ენების საგნობრივი ექსპერტი, წევრი);
ვ) ეკა მოსიაშვილი (ესთეტიკური აღზრდის საგნობრივი ექსპერტი, წევრი);
ზ) ანა ობოლაძე (ტექნოლოგიების საგნობრივი ექსპერტი, წევრი);
თ) ციცინო გობაძე (სახელმწიფო ენის საგნობრივი ექსპერტი, წევრი);
ი) ლია სვიმონიშვილი (მათემატიკის საგნობრივი ექსპერტი, წევრი);
კ) გიორგი კოპლატაძე (სპორტის საგნობრივი ექსპერტი, წევრი);
ლ) ხათუნა ბენდელიანი (ზოგადი განათლების დაწყებითი საფეხურის საგნობრივი ექსპერტი,
წევრი).
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1.  

2.  

3.  

4.  

5.  

სსიპ-   ქალაქ ქობულეთის №5 საჯარო სკოლა:
 
ა) მანანა ალიბეგაშვილი (ზოგადი განათლების ხარისხის უზრუნველყოფის ექსპერტი,
თავმჯდომარე);
ბ) თეა ტაბატაძე (ზოგადი განათლების ხარისხის უზრუნველყოფის ექსპერტი, წევრი);
გ) ნონა ლაგვილავა (საბუნებისმეტყველო მეცნიერებების საგნობრივი ექსპერტი, წევრი);
დ) ნინო მიმინოშვილი (საზოგადოებრივი მეცნიერებების საგნობრივი ექსპერტი, წევრი);
ე) სოფიკო მჭედლიშვილი (უცხოური ენების საგნობრივი ექსპერტი, წევრი);
ვ) ნაირა მამუკელაშვილი (ესთეტიკური აღზრდის საგნობრივი ექსპერტი, წევრი);
ზ) თინათინ მარქარაშვილი (ტექნოლოგიების საგნობრივი ექსპერტი, წევრი);
თ) ლანა არახამია (სახელმწიფო ენის საგნობრივი ექსპერტი, წევრი);
ი) ლალი აბულაძე (მათემატიკის საგნობრივი ექსპერტი, წევრი);
კ) კობა დეკანაძე (სპორტის საგნობრივი ექსპერტი, წევრი);
ლ) ქეთევან მეგრელიშვილი (ზოგადი განათლების დაწყებითი საფეხურის საგნობრივი
ექსპერტი, წევრი).
 
 
 
საქართველოს განათლებისა და მეცნიერების მინისტრის 2010 წლის 1 ოქტომბრის №99/ნ
ბრძანებით დამტკიცებული „საგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის
დებულების“ (შემდგომში - დებულება) მე-17 მუხლის მე-4 პუნქტის შესაბამისად,
ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს სხდომას წარუძღვა საბჭოს
თავმჯდომარე, დავით მალაზონია. საბჭოს სხდომა 2024 წლის 07 ოქტომბერს ჩატარდა ონლაინ
რეჟიმში (Zoom - ის ონლაინ პლატფორმის საშუალებით). სხდომა დაიწყო 16:00 საათზე. საბჭოს
თავმჯდომარემ შეამოწმა საბჭოს წევრთა რაოდენობა და დაადგინა, რომ საქართველოს
განათლებისა და მეცნიერების მინისტრის 2010 წლის 1 ოქტომბრის №99/ნ ბრძანებით
დამტკიცებული „საგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის დებულების“ მე-17
მუხლის მე-5 პუნქტის შესაბამისად, სხდომა უფლებამოსილია, რადგან ესწრება საბჭოს წევრთა
სიითი შემადგენლობის ნახევარზე მეტი.
ცენტრის წარმომადგენელმა საბჭოს წინაშე დააყენა შუამდგომლობა სხდომის მიმდინარეობის
აუდიო ჩაწერასთან დაკავშირებით სხდომის ოქმის მომზადების მიზნით. მან აქვე განმარტა,
რომ აუდიო ჩანაწერი განადგურდებოდა ოქმის პროექტის მომზადებისთანავე. საბჭოს
სხდომაზე დამსწრე პირებმა გაიზიარეს აღნიშნული შუამდგომლობა.
საბჭოს თავმჯდომარემ საბჭოს წევრებს მიუთითა დებულების მე-20 მუხლის მე-7 პუნქტის
მოთხოვნაზე, რომლის მიხედვითაც, საბჭოს წევრი არ არის უფლებამოსილი თავი შეიკავოს
ხმის მიცემისაგან.
 
 
საბჭოს თავმჯდომარემ საბჭოს წევრებს გააცნო დღის წესრიგი:
 

სსიპ - ქალაქ ქუთაისის N5 საჯარო სკოლის მიერ ზოგადსაგანმანათლებლო
დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს მხრიდან განსაზღვრული რეკომენდაციების
შესრულების შესახებ ანგარიშის განხილვა;
სსიპ - ბორჯომის მუნიციპალიტეტის სოფელ ციხისჯვარის საჯარო სკოლის
ავტორიზაციის საკითხის განხილვა;
სსიპ - ზუგდიდის მუნიციპალიტეტის სოფელ კოკის საჯარო სკოლის ავტორიზაციის
საკითხის განხილვა;
სსიპ - მარტვილის მუნიციპალიტეტის სოფელ კიწიის საჯარო სკოლის ავტორიზაციის
საკითის განხილვა;
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5.  
6.  

სსიპ - ქალაქ ქობულეთის N5 საჯარო სკოლის ავტორიზაციის საკითხის განხილვა;
ავტორიზაციის პირობების შემოწმების მიზნით, შპს - იოანე პეტრიწის სახელობის სკოლა
იბერიისაგან გამოთხოვილი დოკუმენტაციის/ინფორმაციის შესწავლის შედეგების
განხილვა.

საბჭოს თავმჯდომარემ მიმართა საბჭოს წევრებს, ცენტრის წარმომადგენლებსა და
დაინტერესებულ მხარეებს, დღის წესრიგთან დაკავშირებით ხომ არ ჰქონდათ რაიმე
შუამდგომლობა. დღის წესრიგთან დაკავშირებით შუამდგომლობა არ იქნა წარმოდგენილი და
შესაბამისად, დღის წესრიგი დამტკიცდა წარმოდგენილი სახით.
 
 
1.    სსიპ - ქალაქ ქუთაისის N5 საჯარო სკოლის მიერ ზოგადსაგანმანათლებლო
დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს მხრიდან განსაზღვრული რეკომენდაციების
შესრულების შესახებ ანგარიშის განხილვა
 
ცენტრის წარმომადგენელმა, განაცხადა, რომ სსიპ - ქალაქ ქუთაისის N5 საჯარო სკოლას
ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს გადაწყვეტილებით, 2023
წლის 18 ოქტომბრის N1396138 ოქმის საფუძველზე, განესაზღვრა რეკომენდაცია 2024 წლის
სექტემბრის ჩათვლით ცენტრში წარმოედგინა მესამე სტანდარტის (3.1 და 3.6 კომპონენტების)
შესაბამისობის უზრუნველსაყოფად ექსპერტთა ჯგუფის დასკვნაში გაცემული
რეკომენდაციების გათვალისწინების შესახებ დოკუმენტაცია. აღნიშნული დოკუმენტაცია,
დაწესებულებამ წარმოადგინა 2024 წლის 29 იანვარსა და 24 სექტემბერს და შემდგომი
შესწავლის მიზნით, მიეწოდა ავტორიზაციის საბჭოს.
 საბჭოს თავმჯდომარემ მიმართა საბჭოს წევრებს ხომ არ ჰქონდათ შეკითხვები დაწესებულების
წარმომადგენლებთან.
 საბჭოს წევრებს შეკითხვები არ ჰქონდათ.
 საბჭომ ცნობად მიიღო, სსიპ - ქალაქ ქუთაისის N5 საჯარო სკოლის მიერ წარმოდგენილი
დოკუმენტაცია ავტორიზაციის საბჭოს მხრიდან განსაზღვრული რეკომენდაციების
შესრულების შესახებ.
 
 
2.    სსიპ - ბორჯომის მუნიციპალიტეტის სოფელ ციხისჯვარის საჯარო სკოლის ავტორიზაციის
საკითხის განხილვა
 
ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს თავმჯდომარემ, დავით
მალაზონიამ, დაწესებულებების წარმომადგენლებს მიმართა, ხომ არ ჰქონდათ საბჭოს წევრების
მიმართ აცილება. დაწესებულების წარმომადგენლებმა დაადასტურეს, რომ საბჭოს წევრების
მიმართ აცილება არ ჰქონდათ. საბჭოს თავმჯდომარემ მიმართა საბჭოს წევრებს,
დაედასტურებინათ, რომ იცნობდნენ ავტორიზაციის ექსპერტთა ჯგუფის დასკვნას და
დაწესებულების მიერ წარმოდგენილ არგუმენტირებულ პოზიციას დასკვნის პროექტთან
მიმართებით. საბჭოს წევრებმა დაადასტურეს, რომ იცნობდნენ საქმის მასალებს. საბჭოს
თავმჯდომარემ ჰკითხა დაინტერესებული მხარის წარმომადგენელს იცნობდა თუ არა
ავტორიზაციის ექსპერტთა ჯგუფის დასკვნას. წარმომადგენელმა დაადასტურა, რომ იცნობდა
დასკვნას. შესაბამისად, საბჭოს თავმჯდომარემ საბჭოს მდივანს სთხოვა, რომ ექსპერტთა
ჯგუფის დასკვნა დაერთო ოქმისთვის, როგორც მისი განუყოფელი ნაწილი.
ექსპერტთა ჯგუფის დასკვნა, საბჭოს სხდომაზე, წარადგინა ზოგადი განათლების ხარისხის
უზრუნველყოფის ექსპერტმა, ნინო ბეგლარაშვილმა. ექსპერტმა განაცხადა, რომ სსიპ - 
ბორჯომის მუნიციპალიტეტის სოფელ ციხისჯვარის საჯარო სკოლაში ავტორიზაციის ვიზიტი
განხორციელდა 2024 წლის 05 და 06 აგვისტოს. სკოლა ახორციელებდა ზოგადი განათლების
დაწყებითი და საბაზო საფეხურის ზოგადსაგანმანათლებლო პროგრამებს, ქართულ ენაზე.
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ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულების სტატუსის მაძიებლის თვითშეფასების ფორმის
თანახმად, დაწესებულების მიერ მოთხოვნილი მოსწავლეთა ადგილების ზღვრული
რაოდენობა იყო 200. აქვე, ექსპერტმა განმარტა, რომ აღნიშნულ მოთხოვნას არ ეთანხმებოდა
ექსპერტთა ჯგუფი და დაწესებულებას მატერიალური რესურსიდან გამომდინარე, შეეძლო
შესაბამისი საგანმანათლებლო მომსახურება გაეწია 53 მოსწავლისთვის.
ექსპერტმა ისაუბრა სკოლის საუკეთესო გამოცდილების შესახებ და აღნიშნა, რომ
დაწესებულება გამოირჩეოდა თანამშრომლობითი და ორგანიზაციული კულტურით,
პროცესები იგეგმებოდა და ხორციელდებოდა სასკოლო საზოგადოების ჩართულობით. მისი
თქმით, მოსწავლეთა უმრავლესობა არაქართულენოვანი იყო, თუმცა დაწესებულება
განსაკუთრებულ ყურადღებას უთმობდა მათ ინტეგრაციას.
ექსპერტმა, ნინო ბეგლარაშვილმა, ისაუბრა ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების
ავტორიზაციის სტანდარტების შეფასებაზე და აღნიშნა, რომ 1-ელი (სკოლის ფილოსოფია), მე-2
(სასკოლო კურიკულუმი) (საბაზო საფეხურის ზოგადსაგანმანათლებლო პროგრამა) და მე-3
(სასწავლო პროცესის ადმინისტრაციული და ინფრასტრუქტურული მხარდაჭერა)
სტანდარტები შეფასდა „მეტწილი“ შესაბამისობით, ხოლო მე-2 (სასკოლო კურიკულუმი)
(დაწყებითი საფეხურის ზოგადსაგანმანათლებლო პროგრამა) და მე-4 (მოსწავლეთა
მხარდაჭერა) სტანდარტები შეფასდა, როგორც „შეესაბამება სტანდარტის მოთხოვნებს“
ექსპერტის თქმით, ექსპერტთა ჯგუფის მიერ, დაწესებულების მიმართ, გაიცა რეკომენდაციები
და რჩევები, რომელებიც აღწერილი იყო ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულების სტატუსის
მაძიებლის შესახებ ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულების ექსპერტთა ჯგუფის დასკვნაში.
ექსპერტმა წარმოადგინა დაწესებულების შენობის ამსახველი ფოტო-მასალა და აღნიშნა, რომ
სკოლას ჰქონდა მოწესრიგებული ინფრასტრუქტურა, საბუნებისმეტყველო მეცნიერებების
ლაბორატორია, სპორტული მოედანი, ესთეტიკის კაბინეტი (სადაც ეწყობოდა გამოფენები),
რესურს ოთახი, ბიბლიოთეკა და ექიმის კაბინეტი, თუმცა, სკოლას არ ჰქონდა ადაპტირებული
გარემო, ვინაიდან შესასვლელში არ იყო პანდუსი და არ იყო ადაპტირებული სველი წერტილი.
 
საბჭოს თავმჯდომარემ მიმართა საბჭოს წევრებს, ხომ არ ჰქონდათ შეკითხვები სკოლის
წარმომადგენლებთან ან ექსპერტებთან.
 
საბჭოს წევრმა, შალვა მეკრავიშვილმა, აღნიშნა, რომ დაწესებულებას წარმოდგენილი ჰქონდა
მე-9 კლასის ისტორიის, მე-7 კლასის მოქალაქეობის, მე-8 კლასის გეოგრაფიის შემაჯამებელი
წერის ნიმუშები, სადაც კითხვები იყო დახურული ტიპის. საბჭოს წევრმა აღნიშნა, რომ მსგავსი
ტიპის დავალებები არ მოდიოდა თანხვედრაში ეროვნული სასწავლო გეგმის მიზნებთან და
სკოლის წარმომადგენელს მისცა რჩევა, გამოესწორებინათ აღნიშნული საკითხი, ასევე, ურჩია
მეტად დაეხვეწათ შეფასების რუბრიკები. საბჭოს წევრი, ასევე დაინტერესდა, რა ეტაპზე იყო
სკოლის ვებ-გვერდის შემუშავების პროცესი და რამ განაპირობა, რომ დაწესებულებას ამ
დრომდე არ ჰქონდა გამართული ვებ-გვერდი.
სკოლის დირექტორის მოვალეობის შემსრულებელმა, ჯული მაისურაძემ განმარტა, რომ ჯერ
სურდა სკოლის სტრატეგიული გეგმის დახვეწა, ხოლო შემდეგ ყველა ინფორმაციის ერთიანად
განთავსება ვებ-გვერდზე, თუმცა, მისი თქმით, საბჭოს ჩატარების მეორე დღიდან აქტიურად
დაიწყებდნენ ვებ-გვერდზე ინფორმაციის ასახვას.
საბჭოს წევრი, მორის დანდურიშვილი, დაინტერესდა, ჰყავდა თუ არა სკოლას ყველა საგნის
მასწავლებელი.
ექსპერტის, ნინო ბეგლარაშვილის განმარტებით, სკოლას ჰყავდა ყველა საგნის კვალიფიციური
მასწავლებელი.
 
საბჭოს თავმჯდომარემ მიმართა საბჭოს წევრებს, ხომ არ ჰქონდათ დამატებითი შეკითხვები
სკოლის წარმომადგენლებთან ან ექსპერტებთან.
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საბჭოს წევრებს შეკითხვები არ ჰქონდათ.
 
საბჭოს თავმჯდომარემ კენჭისყრაზე დააყენა სსიპ - ბორჯომის მუნიციპალიტეტის სოფელ
ციხისჯვარის საჯარო სკოლის ავტორიზაციისა და მოსწავლეთა ადგილების ზღვრული 
რაოდენობის 53-ით განსაზღვრის საკითხი.
 
ფარული კენჭისყრის მიზნით, საბჭოს სხდომაზე გამოცხადდა სათათბირო შესვენება.
 
დაწყების დრო: 16:30
დასრულების დრო: 16:36
 
კენჭისყრის შედეგები:
მომხრე - 10
წინააღმდეგი - 0
 
 
გადაწყვეტილება:
„განათლების ხარისხის განვითარების შესახებ“ საქართველოს კანონის მე-11 მუხლის მე-2
პუნქტის „ა“ ქვეპუნქტის, საქართველოს განათლებისა და მეცნიერების მინისტრის 2010 წლის 1
ოქტომბრის N99/ნ ბრძანებით დამტკიცებული „საგანმანათლებლო დაწესებულებების
ავტორიზაციის დებულების“ მე-20 მუხლის პირველი პუნქტის „ა“ ქვეპუნქტის, 21-ე მუხლის
პირველი, მე-2 და მე-3 პუნქტებისა და 27 მუხლის მე-4 პუნქტის შესაბამისად, სსიპ - ბორჯომის
მუნიციპალიტეტის სოფელ ციხისჯვარის საჯარო სკოლას (ს/კ: 226157529) 9 წლის ვადით
მიენიჭოს ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულების სტატუსი და მოსწავლეთა ადგილების
ზღვრული რაოდენობა განესაზღვროს 53-ით. დაწესებულებას მიენიჭოს უფლებამოსილება
განახორციელოს შემდეგი ზოგადსაგანმანათლებლო პროგრამები:
 
N ზოგადსაგანმანათლებლო

პროგრამის
სახელწოდება

ზოგადსაგანმ
ანათლებლო
პროგრამის
საფეხური

ზოგადსაგანმა
ნათლებლო
პროგრამის
განხორციელების
ენა

ზოგადსაგანმანათლებლო
პროგრამის განხორციელების
ადგილი
(მუნიციპალიტეტის,
ქალაქის, დაბის/სოფლის და
ქუჩის მითითებით)

1 ზოგადი განათლების
დაწყებითი საფეხურის
ზოგადსაგანმანათლებლო
პროგრამა

დაწყებითი
                       

ქართული ბორჯომის
მუნიციპალიტეტი, სოფელი
სოფელი ციხისჯვარი.

2 ზოგადი განათლების
საბაზო საფეხურის
ზოგადსაგანმანათლებლო
პროგრამა

საბაზო ქართული ბორჯომის
მუნიციპალიტეტი, სოფელი
სოფელი ციხისჯვარი.

 
საბჭომ      შუამდგომლობით მიმართა ცენტრს დაწესებულებაში მონიტორინგის განხორციელებას

 თან დაკავშირებით:

მონიტორინგი ექსპერტთა  ჯგუფის შექმნით:

მონიტორინგის დაწყების პერიოდი - 2026 წლის ოქტომბრიდან;

  - ადგილზე ვიზიტი;მონიტორინგის განხორციელების ფორმა
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მონიტორინგის ფარგლები: 1-ელი, მე-2 (დაწყებითი და საბაზო საფეხურის
ზოგადსაგანმანათლებლო პროგრამები) და მე-4 სტანდარტები
მონიტორინგი      ცენტრის მიერ ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულების მიერ

  წარმოდგენილი დოკუმენტების განხილვით
საბჭომ დაწესებულებას განუსაზღვრა 2025 წლის ოქტომბერში   3.5 და 3.6
კომპონენტებთან მიმართებით, სკოლის შენობის ადაპტირებისა (შესასვლელ კიბეზე
პანდუსისა და სველი წერტილის ადაპტირების) და ვებ-გვერდზე სტანდარტით
მოთხოვნილი ინფორმაციის განთავსების დამადასტურებელი მტკიცებულებების
წარმოდგენა სსიპ- განათლების ხარისხის განვითარების ეროვნულ ცენტრში.

 
 
3.    სსიპ - ზუგდიდის მუნიციპალიტეტის სოფელ კოკის საჯარო სკოლის ავტორიზაციის
საკითხის განხილვა
 
ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს თავმჯდომარემ, დავით
მალაზონიამ, დაწესებულებების წარმომადგენლებს მიმართა, ხომ არ ჰქონდათ საბჭოს წევრების
მიმართ აცილება. დაწესებულების წარმომადგენლებმა დაადასტურეს, რომ საბჭოს წევრების
მიმართ აცილება არ ჰქონდათ. საბჭოს თავმჯდომარემ მიმართა საბჭოს წევრებს,
დაედასტურებინათ, რომ იცნობდნენ ავტორიზაციის ექსპერტთა ჯგუფის დასკვნას და
დაწესებულების მიერ წარმოდგენილ არგუმენტირებულ პოზიციას დასკვნის პროექტთან
მიმართებით. საბჭოს წევრებმა დაადასტურეს, რომ იცნობდნენ საქმის მასალებს. საბჭოს
თავმჯდომარემ ჰკითხა დაინტერესებული მხარის წარმომადგენელს იცნობდა თუ არა
ავტორიზაციის ექსპერტთა ჯგუფის დასკვნას. წარმომადგენელმა დაადასტურა, რომ იცნობდა
დასკვნას. შესაბამისად, საბჭოს თავმჯდომარემ საბჭოს მდივანს სთხოვა, რომ ექსპერტთა
ჯგუფის დასკვნა დაერთო ოქმისთვის, როგორც მისი განუყოფელი ნაწილი.
ექსპერტთა ჯგუფის დასკვნა, საბჭოს სხდომაზე, წარადგინა ზოგადი განათლების ხარისხის
უზრუნველყოფის ექსპერტმა, ზაზა ჭანტურიამ. ექსპერტმა განაცხადა, რომ სსიპ - ზუგდიდის 
მუნიციპალიტეტის სოფელ კოკის საჯარო სკოლაში ავტორიზაციის ვიზიტი განხორციელდა
2024 წლის 26 და 27 აგვისტოს. სკოლა ახორციელებდა ზოგადი განათლების დაწყებითი,
საბაზო და საშუალო საფეხურის ზოგადსაგანმანათლებლო პროგრამებს, ქართულ ენაზე.
ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულების სტატუსის მაძიებლის თვითშეფასების ფორმის
თანახმად, დაწესებულების მიერ მოთხოვნილი მოსწავლეთა ადგილების ზღვრული
რაოდენობა იყო 250. აქვე, ექსპერტმა განმარტა, რომ აღნიშნულ მოთხოვნას ეთანხმებოდა
ექსპერტთა ჯგუფი და დაწესებულებას შეეძლო შესაბამისი საგანმანათლებლო მომსახურება
გაეწია 250 მოსწავლისთვის.
ექსპერტმა, ზაზა ჭანტურიამ, ისაუბრა ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების
ავტორიზაციის სტანდარტების შეფასებაზე და აღნიშნა, რომ რომ 1-ელი (სკოლის ფილოსოფია),
მე-2 (სასკოლო კურიკულუმი) (დაწყებითი, საბაზო და საშუალო საფეხურის
ზოგადსაგანმანათლებლო პროგრამები) და მე-4 (მოსწავლეთა მხარდაჭერა) სტანდარტები
შეფასდა, როგორც „შეესაბამება სტანდარტის მოთხოვნებს“, ხოლო მე-3 (სასწავლო პროცესის
ადმინისტრაციული და ინფრასტრუქტურული მხარდაჭერა) სტანდარტი შეფასებული იყო,
როგორც „მეტწილად შეესაბამება სტანდარტის მოთხოვნებს“.
ექსპერტის თქმით, ექსპერტთა ჯგუფის მიერ, დაწესებულების მიმართ, გაიცა რეკომენდაციები
და რჩევები, რომელებიც აღწერილი იყო ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულების სტატუსის
მაძიებლის შესახებ ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულების ექსპერტთა ჯგუფის დასკვნაში.
ექსპერტმა აღნიშნა, რომ სკოლა მდებარეობდა საზღვრისპირა რეგიონში. მან, ასევე,
წარმოადგინა დაწესებულების შენობის ამსახველი ფოტო-მასალა და განმარტა, რომ სკოლა არ
იყო ახლადრეაბილიტირებული, თუმცა ჰქონდა კეთილმოწყობილი და მოწესრიგებული
გარემო.
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საბჭოს თავმჯდომარემ, დავით მალაზონიამ, მიმართა ექსპერტს, დაეზუსტებინა, როგორი იყო
სკოლის წარმომადგენლების მზაობა, გაცემული რჩევებისა და რეკომენდაციების
გათვალისწინებისთვის.
ექსპერტის, ზაზა ჭანტურიას, განმარტებით გაცემულ რიგ რჩევებსა და რეკომენდაციებზე
სკოლამ საავტორიზაციო ვიზიტის პერიოდში დაიწყო მუშაობა. გარდა სკოლის
წარმომადგენლებისა, აქტიურად მუშაობდა რესურს ცენტრიც, შესაბამისად, ექსპერტმა აღნიშნა,
რომ სკოლის წარმომადგენლებს ჰქონდათ სრული მზაობა და სურვილი გამოვლენილი
ხარვეზების დროულად აღმოფხვრის. სკოლის დირექტორმა, დალილა ჩიქავამ, დაადასტურა
აღნიშული.
საბჭოს თავმჯდომარის მოადგილე, თამარ მამსიკაშვილი, დაინტერესდა რამდენი
პირველკლასელი მიიღო სკოლამ მიმდინარე სასწავლო წელს.
სკოლის დირექტორის, დალილა ჩიქავას, განმარტებით, მიმდინარე წელს სკოლამ მიიღო შვიდი
პირველკლასელი მოსწავლე.
საბჭოს თავმჯდომარე დაინტერესდა, იყო თუ არა სკოლაში ვიდეო-სამეთვალყურეო კამერები.
სკოლის დირექტორმა აღნიშნა, რომ ვიდეო-სამეთვალყურეო კამერების აღჭურვისთვის
მიმართული ჰქონდა ინფრასტრუქტურის განვითარების სააგენტოსთვის.
საბჭოს წევრმა, ქეთევან ნატროშვილმა, სკოლის წარმომადგენელს მისცა რჩევა, ვებ-გვერდზე
ატვირთული ერთწლიანი სამოქმედო გეგმა ჩაესწორებინათ და განეთავსებინათ განახლებული
სამოქმედო გეგმა.
საბჭოს წევრმა, შალვა მეკრავიშვილმა, სკოლის წარმომადგენელს მისცა რჩევა, დაეხვეწათ
შეფასების რუბრიკები.
 
საბჭოს თავმჯდომარემ მიმართა საბჭოს წევრებს, ხომ არ ჰქონდათ დამატებითი შეკითხვები
სკოლის წარმომადგენლებთან ან ექსპერტებთან.
 
საბჭოს წევრებს შეკითხვები არ ჰქონდათ.
 
საბჭოს თავმჯდომარემ კენჭისყრაზე დააყენა სსიპ - ზუგდიდის მუნიციპალიტეტის სოფელ 
კოკის საჯარო სკოლის ავტორიზაციისა და მოსწავლეთა ადგილების ზღვრული რაოდენობის
250-ით განსაზღვრის საკითხი.
 
ფარული კენჭისყრის მიზნით, საბჭოს სხდომაზე გამოცხადდა სათათბირო შესვენება.
 
დაწყების დრო: 17:04
დასრულების დრო: 17:09
 
კენჭისყრის შედეგები:
მომხრე - 10
წინააღმდეგი - 0
 
 
გადაწყვეტილება:
„განათლების ხარისხის განვითარების შესახებ“ საქართველოს კანონის მე-11 მუხლის მე-2
პუნქტის „ა“ ქვეპუნქტის, საქართველოს განათლებისა და მეცნიერების მინისტრის 2010 წლის 1
ოქტომბრის N99/ნ ბრძანებით დამტკიცებული „საგანმანათლებლო დაწესებულებების
ავტორიზაციის დებულების“ მე-20 მუხლის პირველი პუნქტის „ა“ ქვეპუნქტის, 21-ე მუხლის
პირველი, მე-2 და მე-3 პუნქტებისა და 27 მუხლის მე-4 პუნქტის შესაბამისად, სსიპ - 
ზუგდიდის მუნიციპალიტეტის სოფელ კოკის საჯარო სკოლას (ს/კ: 220373833) 9 წლის ვადით
მიენიჭოს ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულების სტატუსი და მოსწავლეთა ადგილების
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ზღვრული რაოდენობა განესაზღვროს 250 - ით. დაწესებულებას მიენიჭოს უფლებამოსილება
განახორციელოს შემდეგი ზოგადსაგანმანათლებლო პროგრამები:
 
N ზოგადსაგანმანათლებლო

პროგრამის
სახელწოდება

ზოგადსაგანმ
ანათლებლო
პროგრამის
საფეხური

ზოგადსაგანმა
ნათლებლო
პროგრამის
განხორციელების
ენა

ზოგადსაგანმანათლებლო
პროგრამის განხორციელების
ადგილი
(მუნიციპალიტეტის,
ქალაქის, დაბის/სოფლის და
ქუჩის მითითებით)

1 ზოგადი განათლების
დაწყებითი საფეხურის
ზოგადსაგანმანათლებლო
პროგრამა

დაწყებითი
                       

ქართული ზუგდიდის
მუნიციპალიტეტი, სოფელი
კოკი,ბარათაშვილის ქუჩა
N66

2 ზოგადი განათლების
საბაზო საფეხურის
ზოგადსაგანმანათლებლო
პროგრამა

საბაზო ქართული ზუგდიდის
მუნიციპალიტეტი, სოფელი
კოკი,ბარათაშვილის ქუჩა
N66

3 ზოგადი განათლების
საშუალო საფეხურის
ზოგადსაგანმანათლებლო
პროგრამა

საშუალო ქართული ზუგდიდის
მუნიციპალიტეტი, სოფელი
კოკი, ბარათაშვილის ქუჩა
N66
 

 
საბჭომ      შუამდგომლობით მიმართა ცენტრს დაწესებულებაში მონიტორინგის განხორციელებას

 თან დაკავშირებით:
 

მონიტორინგი      ცენტრის მიერ ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულების მიერ
 წარმოდგენილი დოკუმენტებისგანხილვით

 
საბჭომ დაწესებულებას განუსაზღვრა 2025 წლის ოქტომბერში   3.5 კომპონენტთან
მიმართებით, შშმ პირთათვის შენობის სართულებს შორის გადაადგილების საშულებების
მოწყობის დამადასტურებელი მტკიცებულებების წარმოდგენა სსიპ - განათლების ხარისხის
განვითარების ეროვნულ ცენტრში.
 
 
4.    სსიპ - მარტვილის მუნიციპალიტეტის სოფელ კიწიის საჯარო სკოლის ავტორიზაციის
საკითის განხილვა
 
ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს თავმჯდომარემ, დავით
მალაზონიამ, დაწესებულებების წარმომადგენლებს მიმართა, ხომ არ ჰქონდათ საბჭოს წევრების
მიმართ აცილება. დაწესებულების წარმომადგენლებმა დაადასტურეს, რომ საბჭოს წევრების
მიმართ აცილება არ ჰქონდათ. საბჭოს თავმჯდომარემ მიმართა საბჭოს წევრებს,
დაედასტურებინათ, რომ იცნობდნენ ავტორიზაციის ექსპერტთა ჯგუფის დასკვნას და
დაწესებულების მიერ წარმოდგენილ არგუმენტირებულ პოზიციას დასკვნის პროექტთან
მიმართებით. საბჭოს წევრებმა დაადასტურეს, რომ იცნობდნენ საქმის მასალებს. საბჭოს
თავმჯდომარემ ჰკითხა დაინტერესებული მხარის წარმომადგენელს იცნობდა თუ არა
ავტორიზაციის ექსპერტთა ჯგუფის დასკვნას. წარმომადგენელმა დაადასტურა, რომ იცნობდა
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დასკვნას. შესაბამისად, საბჭოს თავმჯდომარემ საბჭოს მდივანს სთხოვა, რომ ექსპერტთა
ჯგუფის დასკვნა დაერთო ოქმისთვის, როგორც მისი განუყოფელი ნაწილი.
 ექსპერტთა ჯგუფის დასკვნა საბჭოს სხდომაზე წარადგინა ზოგადი განათლების ხარისხის
უზრუნველყოფის ექსპერტმა, ლევან ღურწკაიამ. ექსპერტმა განაცხადა, რომ სსიპ - მარტვილის 
მუნიციპალიტეტის სოფელ კიწიის საჯარო სკოლაში ავტორიზაციის ვიზიტი განხორციელდა
2024 წლის 19 და 20 აგვისტოს. სკოლა ახორციელებდა ზოგადი განათლების დაწყებითი,
საბაზო და საშუალო საფეხურის ზოგადსაგანმანათლებლო პროგრამებს, ქართულ ენაზე.
ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულების სტატუსის მაძიებლის თვითშეფასების ფორმის
თანახმად, დაწესებულების მიერ მოთხოვნილი მოსწავლეთა ადგილების ზღვრული
რაოდენობა იყო 150. აქვე, ექსპერტმა განმარტა, რომ აღნიშნულ მოთხოვნას ეთანხმებოდა
ექსპერტთა ჯგუფი და დაწესებულებას შეეძლო შესაბამისი საგანმანათლებლო მომსახურება
გაეწია 150 მოსწავლისთვის.
ექსპერტმა, ლევან ღურწკაიამ, ისაუბრა ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების
ავტორიზაციის სტანდარტების შეფასებაზე და აღნიშნა, რომ რომ 1-ელი (სკოლის ფილოსოფია),
მე-2 (სასკოლო კურიკულუმი) (დაწყებითი საფეხურის ზოგადსაგანმანათლებლო პროგრამა) და
მე-4 (მოსწავლეთა მხარდაჭერა) სტანდარტები შეფასდა, როგორც „შეესაბამება სტანდარტის
მოთხოვნებს“, მე-2 (სასკოლო კურიკულუმი) (საბაზო და საშუალო საფეხურის
ზოგადსაგანმანათლებლო პროგრამები) და მე-3 (სასწავლო პროცესის ადმინისტრაციული და
ინფრასტრუქტურული მხარდაჭერა) სტანდარტები შეფასებული იყო, როგორც „მეტწილად
შეესაბამება სტანდარტის მოთხოვნებს“.
ექსპერტის თქმით, ექსპერტთა ჯგუფის მიერ დაწესებულების მიმართ გაიცა რეკომენდაციები
და რჩევები, რომელებიც აღწერილი იყო ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულების სტატუსის
მაძიებლის შესახებ ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულების ექსპერტთა ჯგუფის დასკვნაში.
ექსპერტმა წარმოადგინა სკოლის შენობის ამსახველი ფოტო-მასალა და აღნიშნა, რომ
დაწესებულებას ჰქონდა კეთილმოწყობილი გარემო და ინფრასტრუქტურა, ჰქონდა
ადაპტირებული გარემო, შიდა სპორტული დარბაზი და გარე სპორტული მოედანი,
ბიბლიოთეკა, სამედიცინო კაბინეტი. სკოლას ჰყავდა ექთანი, თუმცა არ ჰყავდა ექიმი და
გამოცხადებული ჰქონდა კონკურსი. ექსპერტის თქმით, სკოლას ჰქონდა საბუნებისმეტყველო
მეცნიერებების ლაბორატორიის ოთახი, თუმცა არ ჰქონდა საჭირო რესურსები.
საბჭოს თავმჯდომარემ, დავით მალაზონიამ, აღნიშნა, რომ კომპლექსური დავალებების
პირობების აღწერა საჭიროებდა გამრავალფეროვნებას.
საბჭოს წევრმა, მორის დანდურიშვილმა, სკოლას მისცა რჩევა, გამოცემული ბრძანებები
მოეყვანათ კანონმდებლობასთან თანხვედრაში, კერძოდ, დაერთოთ შესაბამისი საფუძველი.
ასევე, დაინტერესდა, რას გულისხმობდა სკოლის ბიუჯეტში არსებული ჩანაწერი „დანამატი“.
სკოლის დირექტორის, გიორგი ანჯაფარიძის, განმარტებით, ბიუჯეტში არსებული დანამატი
მოიცავდა დამრიგებლების დანამატს.
საბჭოს წევრი, შალვა მეკრავიშვილი, დაინტერესდა როგორ თბებოდა ზამთრის პერიოდში
სკოლა. ასევე, აღნიშნა, რომ ვებ-გვერდზე ატვირთული იყო მისია და ხედვა, ხოლო
ღირებულებები არ იყო წარმოდგენილი და სკოლის წარმომადგენელს მისცა რჩევა, აეტვირთა
აღნიშნული. ასევე, მისი თქმით, მე-4 კლასის „მე და საზოგადოების“ კურიკულუმები იყო
ცარიელი და მე-5 კლასის „ჩვენი საქართველოს“ კურიკულუმში არ იყო განხილული
სამეგრელოს კუთხე.
სკოლის დირექტორმა, გიორგი ანჯაფარიძემ, აღნიშნა, რომ ზამთრის პერიოდში სკოლა
თბებოდა ელექტრო ღუმელებით. მისი თქმით, სკოლას დაწყებული ჰქონდა გაცემულ რჩევებსა
და რეკომენდაციებზე მუშაობა და საბჭოს წევრის მიერ გაცემულ რჩევებსაც აუცილებლად
გაითვალისწინებდნენ.
საბჭოს წევრმა, ქეთევან ნატროშვილმა, სკოლის წარმომადგენელს მისცა რჩევა, გაეახლებინა
ვებ-გვერდზე ატვირთული ერთწლიანი სამოქმედო გეგმა.
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საბჭოს თავმჯდომარემ მიმართა საბჭოს წევრებს, ხომ არ ჰქონდათ დამატებითი შეკითხვები
სკოლის წარმომადგენლებთან ან ექსპერტებთან.
 
საბჭოს წევრებს შეკითხვები არ ჰქონდათ.
 
საბჭოს თავმჯდომარემ კენჭისყრაზე დააყენა სსიპ - მარტვილის მუნიციპალიტეტის სოფელ  
კიწიის საჯარო სკოლის ავტორიზაციისა და მოსწავლეთა ადგილების ზღვრული რაოდენობის
150-ით განსაზღვრის საკითხი.
 
ფარული კენჭისყრის მიზნით, საბჭოს სხდომაზე გამოცხადდა სათათბირო შესვენება.
 
დაწყების დრო: 17:25
დასრულების დრო: 17:32
 
კენჭისყრის შედეგები:
მომხრე - 10
წინააღმდეგი - 0
 
 
გადაწყვეტილება:
„განათლების ხარისხის განვითარების შესახებ“ საქართველოს კანონის მე-11 მუხლის მე-2
პუნქტის „ა“ ქვეპუნქტის, საქართველოს განათლებისა და მეცნიერების მინისტრის 2010 წლის 1
ოქტომბრის N99/ნ ბრძანებით დამტკიცებული „საგანმანათლებლო დაწესებულებების
ავტორიზაციის დებულების“ მე-20 მუხლის პირველი პუნქტის „ა“ ქვეპუნქტის, 21-ე მუხლის
პირველი, მე-2 და მე-3 პუნქტებისა და 27 მუხლის მე-4 პუნქტის შესაბამისად, სსიპ -
მარტვილის მუნიციპალიტეტის სოფელ კიწიის საჯარო სკოლას (ს/კ: 235444248) 9 წლის ვადით
მიენიჭოს ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულების სტატუსი და მოსწავლეთა ადგილების
ზღვრული რაოდენობა განესაზღვროს 150 - ით. დაწესებულებას მიენიჭოს უფლებამოსილება
განახორციელოს შემდეგი ზოგადსაგანმანათლებლო პროგრამები:
 
N ზოგადსაგანმანათლებლო

პროგრამის
სახელწოდება

ზოგადსაგანმ
ანათლებლო
პროგრამის
საფეხური

ზოგადსაგანმა
ნათლებლო
პროგრამის
განხორციელების
ენა

ზოგადსაგანმანათლებლო
პროგრამის განხორციელების
ადგილი
(მუნიციპალიტეტის,
ქალაქის, დაბის/სოფლის და
ქუჩის მითითებით)

1 ზოგადი განათლების
დაწყებითი საფეხურის
ზოგადსაგანმანათლებლო
პროგრამა

დაწყებითი
                       

ქართული მარტვილის
მუნიციპალიტეტი, სოფელი
კიწია.

2 ზოგადი განათლების
საბაზო საფეხურის
ზოგადსაგანმანათლებლო
პროგრამა

საბაზო ქართული მარტვილის
მუნიციპალიტეტი, სოფელი
კიწია.

3 ზოგადი განათლების
საშუალო საფეხურის
ზოგადსაგანმანათლებლო
პროგრამა

საშუალო ქართული მარტვილის
მუნიციპალიტეტი, სოფელი
კიწია.
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საბჭომ      შუამდგომლობით მიმართა ცენტრს დაწესებულებაში მონიტორინგის განხორციელებას

 თან დაკავშირებით:

მონიტორინგი ექსპერტთა  ჯგუფის შექმნით:

მონიტორინგის დაწყების პერიოდი - 2026 წლის ოქტომბრიდან;
 - ექსპერტთა ჯგუფის მიერ დოკუმენტაციის შესწავლა;მონიტორინგის განხორციელების ფორმა

მონიტორინგის ფარგლები:  მე-2 (დაწყებითი, საბაზო და საშუალო საფეხურის
ზოგადსაგანმანათლებლო პროგრამები) სტანდარტი.
 
 

მონიტორინგი      ცენტრის მიერ ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულების მიერ
 წარმოდგენილი დოკუმენტებისგანხილვით

 
საბჭომ დაწესებულებას განუსაზღვრა 2025 წლის ოქტომბერში 3.4 კომპონენტთან მიმართებით,
საგანგებო სიტუაციების მართვის გეგმის, შენობის ექსპლუატაციის უსაფრთხოების შესახებ
დასკვნის, სახანძრო უსაფრთხოების მოთხოვნებთან შესაბამისობის შესახებ დასკვნისა და
ექიმის აყვანის დამადასტურებელი მტკიცებულებების წარმოდგენა სსიპ- განათლების
ხარისხის განვითარების ეროვნულ ცენტრში.
 
5.    სსიპ - ქალაქ ქობულეთის N5 საჯარო სკოლის ავტორიზაციის საკითხის განხილვა
 
ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს თავმჯდომარემ, დავით
მალაზონიამ, დაწესებულებების წარმომადგენლებს მიმართა, ხომ არ ჰქონდათ საბჭოს წევრების
მიმართ აცილება. დაწესებულების წარმომადგენლებმა დაადასტურეს, რომ საბჭოს წევრების
მიმართ აცილება არ ჰქონდათ. საბჭოს თავმჯდომარემ მიმართა საბჭოს წევრებს,
დაედასტურებინათ, რომ იცნობდნენ ავტორიზაციის ექსპერტთა ჯგუფის დასკვნას და
დაწესებულების მიერ წარმოდგენილ არგუმენტირებულ პოზიციას დასკვნის პროექტთან
მიმართებით. საბჭოს წევრებმა დაადასტურეს, რომ იცნობდნენ საქმის მასალებს. საბჭოს
თავმჯდომარემ ჰკითხა დაინტერესებული მხარის წარმომადგენელს იცნობდა თუ არა
ავტორიზაციის ექსპერტთა ჯგუფის დასკვნას. წარმომადგენელმა დაადასტურა, რომ იცნობდა
დასკვნას. შესაბამისად, საბჭოს თავმჯდომარემ საბჭოს მდივანს სთხოვა, რომ ექსპერტთა
ჯგუფის დასკვნა დაერთო ოქმისთვის, როგორც მისი განუყოფელი ნაწილი.
 ექსპერტთა ჯგუფის დასკვნა, საბჭოს სხდომაზე, წარადგინა ზოგადი განათლების ხარისხის
უზრუნველყოფის ექსპერტმა, მანანა ალიბეგაშვილმა. ექსპერტმა განაცხადა, რომ სსიპ - ქალაქ
ქობულეთის N5 საჯარო სკოლაში ავტორიზაციის ვიზიტი განხორციელდა 2024 წლის 03 და 04
სექტემბერს. სკოლა ახორციელებდა ზოგადი განათლების დაწყებითი, საბაზო და საშუალო
საფეხურის ზოგადსაგანმანათლებლო პროგრამებს, ქართულ ენაზე. ზოგადსაგანმანათლებლო
დაწესებულების სტატუსის მაძიებლის თვითშეფასების ფორმის თანახმად, დაწესებულების
მიერ მოთხოვნილი მოსწავლეთა ადგილების ზღვრული რაოდენობა იყო 500. აქვე, ექსპერტმა
განმარტა, რომ აღნიშნულ მოთხოვნას ეთანხმებოდა ექსპერტთა ჯგუფი და დაწესებულებას
შეეძლო შესაბამისი საგანმანათლებლო მომსახურება გაეწია 500 მოსწავლისთვის.
ექსპერტმა, მანანა ალიბეგაშვილმა, ისაუბრა ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების
ავტორიზაციის სტანდარტების შეფასებაზე და აღნიშნა, რომ რომ 1-ელი (სკოლის ფილოსოფია),
მე-2 (სასკოლო კურიკულუმი) (დაწყებითი, საბაზო და საშუალო საფეხურის
ზოგადსაგანმანათლებლო პროგრამები), მე-3 (სასწავლო პროცესის ადმინისტრაციული და
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ინფრასტრუქტურული მხარდაჭერა) და მე-4 (მოსწავლეთა მხარდაჭერა) სტანდარტები
შეფასდა, როგორც „შეესაბამება სტანდარტის მოთხოვნებს“.
ექსპერტის თქმით, ექსპერტთა ჯგუფის მიერ დაწესებულების მიმართ გაიცა რჩევები,
რომელებიც აღწერილი იყო ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულების სტატუსის მაძიებლის
შესახებ ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულების ექსპერტთა ჯგუფის დასკვნაში.
ექსპერტმა აღნიშნა, რომ სკოლას ჰყავდა ბოშა მოსწავლეები და ხორციელდებოდა პროექტი
„შინაარსიანად გავატაროთ თავისუფალი დრო“, რომლის მიზანსაც წარმოადგენდა ქობულეთში
მცხოვრები ბოშა ოჯახებისა და სკოლის მოსწავლეთა სოციალიზაციის პროცესის ხელშეწყობა.
ექსპერტმა წარმოადგინა შენობის ინფრასტრუქტურის ამსახველი ფოტო-მასალა და აღნიშნა,
რომ სკოლაში შექმნილი იყო კეთილმოწყობილი და მოწესრიგებული გარემო.
საბჭოს თავმჯდომარემ მიმართა საბჭოს წევრებს, ხომ არ ჰქონდათ შეკითხვები სკოლის
წარმომადგენლებთან ან ექსპერტებთან.
საბჭოს წევრი, შალვა მეკრავიშვილი, დაინტერესდა, რატომ არ ჰქონდა დაწესებულებას
ვებ-გვერდზე წარმოდგენილი ინფორმაცია სკოლის ფინანსური მდგომარეობისა და
ინფრასტრუქტურის შესახებ. ასევე, სკოლის წარმომადგენელს მისცა რჩევა, დაეხვეწათ
შეფასების სისტემა და მე-4 კლასის „მე და საზოგადოების“, მე-7 და მე-10 კლასის
„მოქალაქეობის“ კურიკულუმები.
სკოლის დირექტორმა, ნარგიზ ჯინჭარაძემ, აღნიშნა, რომ ექსპერტთა ჯგუფის მიერ გაცემულ
რჩევებზე დაწყებული ჰქონდა მუშაობა, ხოლო საბჭოს წევრების რჩევებს აუცილებლად
გაითვალისწინებდნენ.
 
საბჭოს თავმჯდომარემ მიმართა საბჭოს წევრებს, ხომ არ ჰქონდათ დამატებითი შეკითხვები
სკოლის წარმომადგენლებთან ან ექსპერტებთან.
 
საბჭოს წევრებს შეკითხვები არ ჰქონდათ.
 
საბჭოს თავმჯდომარემ კენჭისყრაზე დააყენა სსიპ - ქალაქ ქობულეთის N5 საჯარო სკოლის  
ავტორიზაციისა და მოსწავლეთა ადგილების ზღვრული რაოდენობის 500-ით განსაზღვრის
საკითხი.
 
ფარული კენჭისყრის მიზნით, საბჭოს სხდომაზე გამოცხადდა სათათბირო შესვენება.
 
დაწყების დრო: 17:42
დასრულების დრო: 17:47
 
კენჭისყრის შედეგები:
მომხრე - 10
წინააღმდეგი - 0
 
 
გადაწყვეტილება:
„განათლების ხარისხის განვითარების შესახებ“ საქართველოს კანონის მე-11 მუხლის მე-2
პუნქტის „ა“ ქვეპუნქტის, საქართველოს განათლებისა და მეცნიერების მინისტრის 2010 წლის 1
ოქტომბრის N99/ნ ბრძანებით დამტკიცებული „საგანმანათლებლო დაწესებულებების
ავტორიზაციის დებულების“ მე-20 მუხლის პირველი პუნქტის „ა“ ქვეპუნქტის, 21-ე მუხლის
პირველი, მე-2 და მე-3 პუნქტებისა და 27 მუხლის მე-4 პუნქტის შესაბამისად, სსიპ - ქალაქ  
ქობულეთის N5 საჯარო სკოლას (ს/კ: 246998502) 9 წლის ვადით მიენიჭოს
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ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულების სტატუსი და მოსწავლეთა ადგილების ზღვრული
რაოდენობა განესაზღვროს 500-ით. დაწესებულებას მიენიჭოს უფლებამოსილება
განახორციელოს შემდეგი ზოგადსაგანმანათლებლო პროგრამები:
 
 
N ზოგადსაგანმანათლებლო

პროგრამის
სახელწოდება

ზოგადსაგანმ
ანათლებლო
პროგრამის
საფეხური

ზოგადსაგანმა
ნათლებლო
პროგრამის
განხორციელების
ენა

ზოგადსაგანმანათლებლო
პროგრამის განხორციელების
ადგილი
(მუნიციპალიტეტის,
ქალაქის, დაბის/სოფლის და
ქუჩის მითითებით)

1 ზოგადი განათლების
დაწყებითი საფეხურის
ზოგადსაგანმანათლებლო
პროგრამა

დაწყებითი
                       

ქართული ქალაქი ქობულეთი,
თხილაიშვილს ქუჩა N 42/ა

2 ზოგადი განათლების
საბაზო საფეხურის
ზოგადსაგანმანათლებლო
პროგრამა

საბაზო ქართული ქალაქი ქობულეთი,
თხილაიშვილს ქუჩა N 42/ა

3 ზოგადი განათლების
საშუალო საფეხურის
ზოგადსაგანმანათლებლო
პროგრამა

საშუალო ქართული ქალაქი ქობულეთი,
თხილაიშვილს ქუჩა N 42/ა
 
 
 

 
 
საბჭოს თავმჯდომარემ, დავით მალაზონიამ, დააყენა შუამდგომლობა  ავტორიზაციის
პირობების შემოწმების მიზნით, შპს - იოანე პეტრიწის სახელობის სკოლა იბერიისაგან
გამოთხოვილი დოკუმენტაციის/ინფორმაციის შესწავლის შედეგების განხილვის
გადადებასთან დაკავშირებით. საბჭოს თავმჯდომარის განმარტებით, დაწესებულების მიერ
წარმოდგენილ დოკუმენტაციაში დაფიქსირებული გარემოებების შესახებ საჭირო იყო სკოლის
დირექტორისგან საბჭოს წევრებს მიეღოთ მნიშვნელოვან კითხვებზე პასუხი, შესაბამისად,
ვინაიდან, საბჭოს სხდომას არ ესწრებოდა სკოლის წარმომადგენელი, საბჭოს წევრებმა
მიზანშეწონილად მიიჩნიეს აღნიშნული საკითხის გადადება.
 
საბჭოს წევრებმა გაიზიარეს აღნიშნული შუამდგომლობა.
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დღის წესრიგით გათვალისწინებული საკითხების განხილვის შემდგომ, 17:55 საათზე საბჭოს
სხდომა დახურულად გამოცხადდა.

 

სსიპ-განათლების ხარისხის განვითარების ეროვნული
ცენტრი
ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების
ავტორიზაციის საბჭო
საბჭოს თავმჯდომარე
მალაზონია დავით

 

სსიპ-განათლების ხარისხის განვითარების ეროვნული
ცენტრი
ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების
ავტორიზაციის საბჭო
საბჭოს მდივანი
ჯინჭარაძე მანანა
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